

MEETINGS . INCENTIVES . CONFERENCES . EXHIBITIONS

FRANCE

Let's Meet

N°11 SUMMER 2018

IN LYON

MY ONLY LYON

CLAUDIA STAVISKY : UNE HISTOIRE D'AMOUR A LOVE STORY

DOSSIER

UN EFFET «WAOUH» BIEN LYONNAIS
THE «WOW» EFFECT, LYON-STYLE

ONLY IN LYON

NOS PETITS SECRETS LYONNAIS
LYON'S LITTLE SECRETS

LA SAÔNE PAR MATIAS ANTONIASSI, PHOTOGRAPHE

ONLY LYON 

LYON TOURISM & CONVENTION

INDOOR / OUTDOOR



© Chloé Arnaud

Summer programme

Perched on the hillside just above the Ancient Theatres and Basilica, Fourvière Hôtel Lyon has adopted a new approach to hotel accommodation since its opening in November 2015. Built in a former nineteenth-century convent, this four-star hotel also has five well-lit seminar spaces with capacity for 15 to 100 people.

FOURVIÈRE HÔTEL LYON Programmation d'été

Perché sur la colline juste au dessus des Théâtres Antiques et de la Basilique, le Fourvière Hôtel Lyon réinvente depuis son ouverture en novembre 2015 les codes de l'hôtellerie. Edifié dans un ancien couvent du XIX^{ème}, cet hôtel 4 étoiles dispose aussi de 5 espaces de séminaires lumineux d'une capacité maximale de de 15 à 100 personnes.

A la belle saison, Le cloître de cet ancien couvent deviendra le cadre enchanteur de plusieurs représentations musicales.

Ainsi, différents artistes s'y succéderont d'avril à décembre à raison d'un jeudi par mois. Hétéroclite dans sa programmation le Fourvière Hôtel Lyon accueillera aussi bien Géraldine Lefrère (voix & guitare jazz) à l'occasion de la Fête de la musique le 21 juin, que la harpiste Catherine Baudichet qui profitera de l'acoustique exceptionnelle du site (19 juillet), ou le duo violon/ violoncelle de Michael & Nicolas Seigle (le 20 septembre).

Un dîner au restaurant « les Téléphones » devrait parfaire l'attrait de ces soirées « hautement » culturelles.

Le + : privatisation possible de l'une des ailes du péristyle vitré (jusqu'à 50 personnes)

During the summer, the cloister of this former convent will provide a magical setting for a number of musical performances. Various artists will take to the stage between April and December on one Thursday every month. With a varied programme, Fourvière Hôtel Lyon will also be welcoming Géraldine Lefrère (jazz guitar and vocals) for the Fête de la Musique on the 21st of June, the harpist Catherine Baudichet, who will make the most of the venue's exceptional acoustics (19th of July), and the violin-cello duet formed by Michaël and Nicolas Seigle (20th of September). Dinner at the restaurant 'Les Téléphones' offers the perfect way to round off one of these cultural evenings.

Added bonus: one of the wings of the glazed peristyle can be hired for private events (for up to 50 people)

Le Fourvière Hôtel Lyon

Groupe hôtels-Lyon / 75 chambres
Part of the hôtels-Lyon Group / 75 rooms

23 rue Roger Radisson - 69005 Lyon
T +33 (0)4 74 70 07 00

www.fourviere-hotel.com